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Vragen van het lid Van Veldhoven (D66) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over het gebruik van chroom-6 in treinen (ingezonden 
3 september 2015) 

Vraag 1
Klopt het bericht dat naar schatting duizend medewerkers van NedTrain 
jarenlang zijn blootgesteld aan verf met daarin de kankerverwekkende stof 
chroom-6?1 

Vraag 2
Vanaf wanneer was bij NedTrain bekend dat medewerkers met deze stof 
hebben gewerkt? 

Vraag 3
Hoe verhoudt zich dat met de berichtgeving over het gebruik van chroom-6 
bij Defensie? 
Vanaf wanneer was bij u en uw ministerie bekend dat medewerkers met deze 
stof hebben gewerkt? 

Vraag 4
Op welke wijze wordt er toezicht gehouden op de werkomstandigheden van 
de medewerkers? Waarom is er niet eerder ingegrepen? 

Vraag 5
Heeft u, de NS of NedTrain al eerder onderzocht of mensen ziek zijn 
geworden door blootstelling, en zo ja, wat is hiermee gedaan? 

Vraag 6
Op welke wijze wordt er tegemoet gekomen aan medewerkers die gezond-
heidsschade hebben opgelopen door blootstelling aan chroom-6? 

Vraag 7
Komt er een onderzoek naar de gevolgen van de blootstelling aan chroom-6 
voor de gezondheid van de (oud-)medewerkers van NedTrain? Zo ja, wanneer 
verwacht u de uitkomsten hiervan? 

1 Trouw, 2 september 2015, «NS’ers ongerust over chroom-6-verf».
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Vraag 8
Op welke wijze worden (oud-)medewerkers betrokken bij de vervolgstappen? 

Vraag 9
Waarom is het gebruik van chroom-6 nog toegestaan? Zijn er werkbare 
alternatieven voor chroom-6 die nu worden ingezet bij NedTrain? 

Vraag 10
Zijn er vervoerders of andere sectoren waar is of zelfs nog wordt gewerkt met 
chroom-6?
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